
PLE ORDINARI 
Sessió 04/2018
Dia 9 de juliol de 2018

A Vilanova del Camí, a la Sala de Sessions de l’Ajuntament, el dia 9 de juliol de 2018, 
concorren, prèvia convocatòria efectuada amb els requisits legals, sota la Presidència de 
la Sra. Noemí Trucharte Cervera, els regidors i les regidores, Kilian Tomàs Morant, Eva 
Maria Vadillo Margarit, Francisco Palacios Garcia, Camilo Grados Galán, Sílvia Cáceres 
Alonso,  Juan  Manuel  Cividanes  Alonso,  Manuel  Ocaña  Domínguez,  Immaculada 
González  Narbona, Vanesa González Márquez, Pepita Còdol Monsó, Toni Maturana 
Regordosa, Luís Perea Luna, Meritxell Humbert Figueras, Marcel.lí Nieto Lázaro i Jordi 
Barón Escriche, assistits per la Interventora Accidental, la senyora Pilar Martínez Palacios 
i la Secretària Accidental de la Corporació, la senyora Núria Vilà Vila. 

La senyora Alcaldessa excusa l’absència de la senyora Cristina Torregrossa Fernández i 
aprofita per felicitar-la per la seva maternitat.
Informa que la  senyora  Meritxell  Humbert  arribarà  una mica  més tard  degut  a  un 
accident que s’ha trobat a la carretera.

Constatada l’existència del quòrum d'assistència per la Presidència s’obre la sessió a les 
19:02 hores.

A continuació es procedeix a donar coneixement del següent ORDRE DEL DIA:

I.- PRESIDÈNCIA 

I.I.- DECLARACIÓ – MANIFEST INSTITUCIONAL DEL 28 DE JUNY DE 2018, DIA PER 
L’ALLIBERAMENT DE LESBIANES, GAIS, TRANS, BISEXUALS i INTERSEXUALS. 
PER UNS MUNICIPIS ORGULLOSOS DELS SEUS COLORS.

En els darrers anys, el marc legal en defensa dels drets de les persones Lesbianes,  
Gais, Bisexuals, Trans, i Intersexuals (LGBTI) s’ha ampliat significativament. Però no  
sempre, aquest increment ha anat acompanyat de la plena acceptació social i encara 
ara  es  produeixen  situacions  de  discriminació  o  violències  relacionades  amb  la  
identitat  i/o  orientació  sexual  de  les  persones.  Per  això  és  important  que 
commemorem les diades de lluita internacionals, com el 17 de maig i 28 de juny, per  
reivindicar i reconèixer les múltiples formes de viure les relacions sexuals i afectives i  
les diferents identitats de gènere existents.

El  17  maig,  Dia  Internacional  contra  la  LGTBIFÒBIA,  commemorem  que 
l'Assemblea General de l'Organització Mundial  de la Salut  (OMS) va decidir  retirar  
l'homosexualitat del llistat de malalties mentals l’any 1990.  

El 28 de juny recordem els fets del 28 de juny de 1969 a la ciutat de Nova York, la  
revolta  coneguda  com  Stonewall,  on  es  va  denunciar  per  primera  vegada 
públicament la vulneració de drets i la repressió social contra les persones LGTBI. 
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Segons  les  dades  de  l’any  2017  que  ofereix  l’Associació  Internacional  de  
Lesbianes, Gais, Trans i Intersex (ILGA), només 9 països del món mencionaven 
explícitament l’orientació sexual com un motiu protegit de la discriminació en les seves  
lleis fonamentals; tant sols 39 països tenien lleis que abordaven la incitació a l’odi per  
motius  d’orientació  sexual;  únicament  28 països  reconeixien  la  unió  civil  entre  
persones del  mateix  sexe;  i,  només  27 estats  de  l’ONU permeten l’adopció  per  a  
mares  i  pares  homosexuals. És  evident,  doncs,  que  hi  ha  molt  camí  encara  per  
recórrer. 

Cal posar en valor que gràcies a la força de la societat civil i del moviment associatiu  
es continua avançant en les reivindicacions de drets i de realitats, i posant sobre la  
taula la necessitat de fer-los efectius. Va ser arrel d’aquesta llarga reivindicació que es  
va poder aprovar al Parlament de Catalunya, l’octubre de l’any 2014, La Llei 11/2014,  
del  10  d'octubre,  per  a  garantir  els  drets  de  lesbianes,  gais,  bisexuals,  
transgèneres i intersexuals i per a eradicar l'homofòbia, la bifòbia i la transfòbia,  
considerada una normativa pionera a nivell mundial. Entre els reptes que planteja hi  
ha el desenvolupament de polítiques d’igualtat LGTBI en l’àmbit local, respectant la  
diversitat  afectiva-sexual  i  de gènere a les ciutats  i  pobles,  i  dissenyant  polítiques  
públiques més inclusives per poder així respectar la diversitat de les persones que hi  
conviuen.

L’Ajuntament de Vilanova del Camí volem reivindicar aquest 28 de juny posant  
l’èmfasi en la importància de la llibertat i la igualtat en qui som i com estimem,  
lluitant  vers  la  LGTBIfòbia  al  nostre  municipi. Qüestionant  el  sistema  social  
heteropatriarcal,  ja  que els drets LGTBI ens interpel·len a una constant  revisió del  
sistema,  i  plantejant  el  trencament  amb  una  de  les  principals  estructures  de  
socialització i de control social com és la construcció del binomi home/ dona, i omple  
les vides i els cossos de matisos i complexitat.

A nivell  local estem  fent  un  pas  endavant  i  treballant  per  tal  que  la  diversitat  
afectiva-sexual  i  de  gènere  s’incorpori  definitivament  a  l’agenda  i  a  les  polítiques  
públiques amb la centralitat que mereixen, desenvolupant polítiques LGTBI.

Tenim la responsabilitat en la construcció de municipis oberts i diversos. És voluntat i  
compromís,  per  tant,  de  la  nostra  institució,  treballar  perquè  el  nostre  municipi  
estigui orgullós dels seus colors.

I.  II.-  APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ 
ORDINÀRIA Nº.  3  DEL  14  DE  MAIG  DE  2018,  la  qual  ha  estat  tramesa  als 
Regidors.

Sotmès  l’assumpte  a  votació,  l’acta  s’aprova  per  unanimitat  de  tots  els  membres 
assistents; 12 vots favorables (PSC, VA, VV, DECIDE, V365 i ERC).

I.III.- DONAR COMPTE DELS DECRETS D’ALCALDIA següents: 
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-Resolució 609/2018, d’11 de maig, aprovació llista admesos, exclosos i convocatòria 
del concurs per a la provisió temporal d’una plaça d’auxiliar administratiu/va – Caixer/a.

-Resolució 610/2018, d’11 de maig, aprovació llista admesos, exclosos i convocatòria 
del  concurs  per  a  la  provisió  temporal  de  dos  places  de  Peó/na  d’Instal·lacions 
esportives.

-Resolució 617/2018, de 14 de maig, contractació peó instal·lacions esportives, a partir 
del dia 11 de maig de 2018 i fins la incorporació de la propietària del contracte de 
relleu amb reserva del lloc de treball, amb una jornada de 18,75 h/setm.

-Resolució 618/2018, de 14 de maig, contractació Peó Instal·lacions esportives, de l’11 
al 21 de maig de 2018.

-Resolució 632/2018, de 17 de maig, contractació PO Diputació de Barcelona, del 21 
de maig al 20 de novembre de 2018, 2 auxiliar administratives, 2 peons d’obres, 1 peó 
d’instal·lacions esportives,  1 peó de jardineria,  1 Oficial  1a.  Paleta  i  a 1 Conserge 
d’Instal·lacions Culturals,  i  del  8 de juny al  12  de setembre de 2018 a un Auxiliar 
administratiu / Caixer.

-Resolució 663/2018, de 22 de maig, contractació peó instal·lacions esportives, del 22 
de maig de 2018 i fins la incorporació del propietari de la plaça amb reserva del lloc de 
treball.

-Resolució 669/2018/, de 23 de maig, contractació peona de neteja, del 23 de maig de 
2018 i fins la incorporació de la propietària de la plaça amb reserva del lloc de treball.

-Resolució 683/2018, de 28 de maig, contractació indefinida laboral com a arquitecte 
municipal,  a  partir  el  dia  1  de  juny  de  2018,  segons  la  proposta  del  Tribunal 
Qualificador dels dies 16 i 18 de maig de 2018.

-Resolució  685/2018,  de  28  de  maig,  declaració  d’excedència  voluntària  per 
incompatibilitats, a partir del dia 14 de maig de 2018, agent de policia local.

-Resolució 702/2018, de 29 de maig, contractació auxiliars biblioteca, a partir del dia 
30 de maig de 2018 i fins la convocatòria o provisió de les places.

-Resolució 708/2018, de 30 de maig, contractació 2 peons instal·lacions esportives, 1r 
a partir del dia 30 de maig de 2018 i fins la provisió definitiva de la plaça, i el 2on. Del 
30 de maig al 20 de setembre de 2018, segons proposta de la comissió de selecció del 
dia 23 de maig de 2018. 

-Resolució 714/2018, de 30 de maig, contractació peó instal·lacions esportives, a partir 
del 30 de maig de 2018 i fins la incorporació del propietari amb reserva del lloc de 
treball.
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-Resolució 731/2018, de 5 de juny, nomenament funcionari interí com Agent de Policia 
local, a partir del dia 22 de juny de 2018 i fins la incorporació del propietari de la plaça, 
o  en  tot  cas  quan  es  concorri  el  temps  màxim  de  servei  a  prestar  en  virtut  de 
nomenaments produïts per màxima urgència, que no pot excedir dels tres mesos.

-Resolució 799/2018, de 14 de juny, contractació auxiliar administrativa / Caixera, del 
16 de juny de 2018 i fins el dia 9 de setembre de 2018, segons la proposta de la 
comissió de selecció del dia 28 de maig de 2018.

-Resolució 800/2018, de 14 de juny, contractació peó jardineria, a partir del dia 14 de 
juny de 2018 i fins la incorporació de la propietària de la plaça amb reserva del lloc de 
treball.

-Resolució  804/2018,  de  15  de  juny,  rescissió  del  contracte  de  treball,  Enginyer 
municipal, a partir del  dia 14 de juny de 2018, atenent la impossibilitat  de realitzar 
l’horari del servei.

-Resolució 808/2018, de 15 de juny, contractació peona neteja, del 15 de juny i fins la 
incorporació de la propietària de la plaça, amb reserva del lloc de treball.

-Resolució 834/2018, de 22 de juny, contractació PO Llei de Barris, Dinamitzadora del 
Casal d’avis, del 22 de juny al 21 de desembre de 2018.

-Resolució 836/2018, de 25 de juny, contractació Enginyer municipal, a partir del 25 de 
juny de 2018 i fins la cobertura de la plaça, amb una jornada de 10 h/set.

I.IV.- DONAR COMPTE DE LA RELACIÓ SUCCINTA DELS DECRETS D’ALCALDIA

Es dóna compte de la relació succinta dels Decrets d’Alcaldia dictats des del dia 1 de 
maig de 2018 fins al dia 30 de juny de  2018 i del nº. 470 al 863, respectivament.

II.- ÀREA D’ECONOMIA, HISENDA, PROMOCIÓ ECONÒMICA I RÈGIM INTERIOR

2.1.-  PROPOSTA  DE  MOFICIACIÓ  PROVISIONAL  DE  L’ORDENANÇA  FISCAL 
NÚM. 28 REGULADORA DE LA TAXA PER ACTIVITATS DE LLEURE. 

Antecedents de fet.

1. L’Ajuntament, durant les vacances de Nadal dels nens i nenes ofereix l’activitat 
de lleure anomenada Saló de la Infància.
 

2. L’Ordenança Fiscal núm. 28,  reguladora de la taxa per activitats de lleure no 
preveu  la  imposició  d’una  taxa per  assistència  a  l’esmentada activitat,  sent 
necessari el seu establiment.
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3. Tenint en compte que es tracta d’una activitat de lleure a la qual es pretén que 
puguin accedir tots els infants que ho desitgin,i vist l’informe tècnic emès per la 
Coordinadora  de  Cultura,  l’informe econòmic  i  l’informe jurídic  que obren a 
l’expedient, es creu convenient establir una taxa per l’assistència al Saló de la 
Infància ofert per l’Ajuntament.

Fonaments de dret.

- Els  articles  15  al  19  y  72,  87,  95,  102  y  108  del  Text  Refós  de  la  Llei  
Reguladora de les Hisendes locals, aprovat per Reial Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març.

-
- Els articles 22.2.e), 47.1 y 107 de la Llei 7/1985, de 2 d’ abril, Reguladora de 

las Bases del Règim Local.

Vistos els antecedents i la normativa aplicable, es proposa al Ple l’adopció del següent 
ACORD: 

PRIMER.  APROVAR PROVISIONALMENT LA MODIFICACIÓ de l'Ordenança fiscal 
núm 28 reguladora de la taxa per activitats de lleure,   establint la següent taxa: 

Epígraf 5è. Saló de la Infància.

Bono per 1 dia 2€ / infant
Bono per 4 dies 7€/ infant
Infants  menors  de  3  anys  i  adults 
acompanyants.

0€

 En la taxa establerta en aquest epígraf no li seran d’aplicació les bonificacions i 
reduccions previstes en aquesta Ordenança.

SEGON. SOTMETRE L’EXPEDIENT A INFORMACIÓ PÚBLICA, mitjançant exposició 
del  mateix  en el  tauler  d'anuncis  d'aquest  Ajuntament  i  en  el  Butlletí  Oficial  de  la 
Província, per termini  de trenta dies hàbils, dins dels quals els interessats  podran 
examinar-ho i plantejar les reclamacions que estimin oportunes.
Així  mateix,  estarà  a  la  disposició  dels  interessats  a  la  seu  electrònica  d'aquest 
Ajuntament adreça http://www.vilanovadelcami.cat.

TERCER.  CONSIDERAR,  en  el  cas  que  no  es  presentessin  reclamacions  a 
l'expedient, en el termini anteriorment indicat, que l'Acord és definitiu, sobre la base de 
l'article 17.3 del Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat per 
Reial decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març.

QUART-. FACULTAR  a la Sra. Alcaldessa-Presidenta per subscriure els documents 
relacionats amb aquest assumpte.
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La  senyora  Vanesa  González  (V365)  explica  que votaran en contra  d’aquest  punt 
perquè consideren que el servei de Saló de la Infància hauria de ser gratuït i recorda 
que fins ara s’oferien més de 40 activitats de manera gratuïta.

Sotmès  l’assumpte  a  votació,  l’acord  s’aprova  amb 9  vots  a  favor  (PSC,  VA,  VV i 
DECIDE), 5 vots en contra (V365 i CiU) i 1 abstenció (ERC).

2.2.-  PROPOSTA D’ACORD  DE  RECONEIXEMENT  DE  LA COMPATIBILITAT 
PER  A  L’EXERCICI  D’UNA  ACTIVITAT  EN  EL  SECTOR  PRIVAT  A  UNA 
TREBALLADORA DE L’AJUNTAMENT.

Vista la declaració d’activitats efectuada el dia 26 d’abril de 2018, per la Sra. D.G.P. 
amb  DNI  ...692D  i  NIL 635,  personal  laboral  temporal  de  la  plantilla  d’aquest 
Ajuntament, amb la categoria de  Peona de la Brigada de Neteja, adscrita a l’àrea 
de Règim Interior, per mitjà de la qual demana la comptabilitat per a l’exercici d’una 
segona activitat privada per compte aliena com a Netejadora en un Supermercat.

Atès que la Sra. G,, ocupa a l’Ajuntament un lloc de treball que té assignada una 
tipologia de jornada parcial de 30 hores a la setmana, i que la dedicació a la segona 
activitat és de 10 hores setmanals, distribuïdes fora de la jornada assignada;

Vistos els articles de l’11 al 15 de la Llei 21/1987, de 26 de novembre, i del Capítol 
IV de la Llei 53/1984, de 26 de desembre, d’incompatibilitats del personal al servei 
de  les  Administracions  públiques,  estableix  la  possibilitat  de  reconèixer  la 
compatibilitat per a l’exercici d’activitats privades, quan aquesta activitat privada no 
impedeixi  o  malmeti  l’estricte  compliment  dels  deures  o  pugui  comprometre  la 
imparcialitat o independència del treballador, sempre que la suma de les jornades 
de l’activitat pública principal i de l’activitat privada no superi la jornada ordinària 
establerta a l’entitat  local  incrementada en un 50%, que no hi  hagi coincidència 
horària  en  l’exercici  d’ambdues activitats,  i  que  no  existeixi  coincidència  en  les 
causes d’incompatibilitat de l’article 12 de la mateixa llei.

Per tot això, es proposa al Ple de l’Ajuntament de Vilanova del Camí, el següent 
acord:

Primer.- Autoritzar a la Sra. D.G.P., amb DNI ...692D i NIL 635, la compatibilitat de 
l’activitat  privada per  compte aliena,  declarada el  dia 26 d’abril  de  2018,  com a 
Netejadora  en  un  Supermercat,  amb  una  dedicació  de  10  hores  setmanals, 
distribuïdes fora de la jornada de treball assignada en aquest Ajuntament, amb la 
que desenvolupa com a personal  laboral  fix  de la  plantilla  d’aquest  Ajuntament, 
categoria de Peona de la Brigada de Neteja, adscrita a l’àrea de Règim Interior, 

6
Pl. Castell,1. 08788-VILANOVA DEL CAMÍ. Barcelona. Tel. 938054422. Fax 938054290 

vilanovac@vilanovadelcami.cat.www.vilanovadelcami.cat CIF: P0830300J

http://www.vilanovadelcami.cat/
mailto:vilanovac@vilanovadelcami.cat


amb una tipologia de jornada parcial  de 30 hores a la setmana. Atenent al  que 
s’estableix a la normativa abans descrita.

Segon.- Aquesta autorització restarà sense efecte en els supòsits següents:
- Si l’activitat privada impedís o menyscabés l’entrista compliment dels deures 
o en comprometés la seva imparcialitat o independència,
- Si  l’activitat  privada  tingués  alguna  relació  amb  els  assumptes  que  la 
persona conegui per raó del càrrec.
- Quan el resultat de l’activitat professional hagi de ser sotmès a autorització, 
llicència,  permís,  ajuda  financera  o  control  de  l’entitat  local  en  què  presti 
serveis el personal.
- Quan l’activitat professional es relacioni directament amb la que realitza en 
la unitat o servei a què estigui adscrit el personal.
- Quan  l’activitat  professional  requereixi  o  pugui  requerir  la  coincidència 
d’horari o la presència física del personal amb el que tingui atribuït en l’entitat 
local.
- La  pertinença  a  consells  d’administració  o  òrgans  rectors  d’empreses  o 
entitats privades si l’activitat d’aquestes està directament relacionada amb les 
que realitzi  en la  dependència,  servei  o organisme en què presti  els seus 
serveis en l’entitat local.
- La realització d’activitats privades, incloses les de caràcter professional, ja 
sigui  pel  seu  compte  o  sota  la  dependència  o  al  servei  d’entitats  o  de 
particulars, en els assumptes en què intervingui o hagi intervingut en els dos 
darrers anys o en les que hagi d’intervenir per raó del lloc públic.

- L’exercici  de  càrrecs  de  tot  ordre  en  empreses  o  en  societats 
concessionàries,  contractistes  d’obres,  serveis  o  subministraments, 
arrendatàries o administradores de monopolis o amb participació o aval de 
l’entitat local, sigui quina sigui la configuració jurídica d’aquelles.
- La participació superior al 10% del capital de les empreses o societats a què 
es refereix l’apartat anterior.
- Les activitats de gestoria, mediació, representació i defensa d’interessos de 
particulars davant l’entitat local o dels seus organismes.

Tercer.- La Sra.  G.,  està obligada a posar en coneixement d’aquest  Ajuntament 
qualsevol  modificació  que es  produeixi  en  les  condicions de la  segona  activitat 
declarada, així com quant al règim de cotitzacions.

Sotmès  l’assumpte  a  votació,  l’acord  s’aprova  per  unanimitat  de  tots  els  membres 
assistents; 15 vots favorables (PSC, VA, VV, DECIDE, V365, ERC i CiU).

2.3.- PROPOSTA D’ACORD DE MODIFICACIÓ DE MEMBRES DE LES COMISSIONS 
INFORMATIVES.

Antecedents de fet.
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Únic.- En data 12 de juny de  2018, la Sra. Vanesa González Márquez, en representació 
del Grup municipal V365, va sol·licitar una modificació dels membres que representen 
aquest Grup municipal en el si de les Comissions Informatives.
Fonaments de dret.

- Articles 124.2 i 125  del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel que 
s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats 
locals.

- Articles 23 i següents del Reglament Orgànic Municipal de Vilanova del Camí. 
(BOPB de 12 de febrer de 2015).

Vistos  els  antecedents  i  la  normativa  aplicable,  es proposa  al  Ple  de  la  Corporació 
l’adopció del següent ACORD:

Únic.-  MODIFICAR  els membres integrants de dues de les Comissions Informatives, 
representants del Grup municipal V365, i designar els següents: 

a) Comissió  informativa  de  l’Àrea  d’Economia,  Hisenda,  Promoció 
Econòmica i Règim Interior, que actuarà com a Comissió Especial de Comptes.

Pel Grup Municipal   Vilanova 365  :    

Titular: Sra. Vanesa González Márquez ( enlloc del Sr. Antoni Maturana Regordosa).

Suplent:  Sra. Pepita Còdol Monzó. ( actualment ja és membre suplent). 

b) Àrea d’obres , Urbanisme, Medi Ambient i Serveis Municipals.

Pel Grup Municipal   Vilanova 365:     

Titular: Sra. Vanesa González Márquez ( enlloc del Sr. Luis Perea Luna).

Suplent: Sra. Pepita Còdol Monzó ( enlloc del Sr. Antoni Maturana Regordosa).

c)  Àrea  de  Joventut,  Cultura,   Educació,  Participació  Ciutadana,   Festes, 
Agermanament i Solidaritat.

Pel Grup Municipal   Vilanova 365  :   

Titular: Sra. Pepita Còdol Monzó ( enlloc de la Sra. Vanesa González Márquez).

Suplent: Sra. Vanesa González Márquez ( enlloc del Sr. Luís Perea Luna).
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d) Àrea Esports, Serveis Socials, Igualtat, Salut, Sanitat i Consum.

Pel Grup Municipal   Vilanova 365  :   

Titular: Sra. Pepita Còdol Monzó (actualment ja és membre titular)

Suplent: Sra. Vanesa González Márquez ( enlloc del Sr. Luís Perea Luna).

Sotmès l’assumpte a votació, l’acord s’aprova amb 7 vots a favor (V365, CiU i VV) i 8 
abstencions (PSC, VA, DECIDE i ERC).

2.4.-  PROPOSTA D’ACORD DE MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA DE CIVISME I 
CONVIVÈNCIA DE VILANOVA DEL CAMÍ.

Antecedents de fet

1.- Aquest Ajuntament disposa d’una Ordenança de civisme i convivència, BOPB  del 
09/09/2009, la finalitat de la qual, d’acord amb el preàmbul de la mateixa, és promoure 
i protegir la convivència i  el  civisme, en tant que dret dels ciutadans, amb aquesta 
finalitat,  l’Ajuntament  desenvolupa  una  doble  tasca  preventiva/formativa  i 
reparadora/sancionadora per tal d’evitar, en cas de no ser possible, reparar i sancionar 
les accions que conculquen l’exercici dels drets que atempten contra els béns dels 
altres.

2.- Amb la finalitat d’evitar actuacions que afavoreixen el creixement o proliferació dels 
animals salvatges urbans, des de l’Àrea de Règim Interior, es proposa la modificació 
de l’esmentada Ordenança per tal de prevenir i, en cas de no ser possible, sancionar 
dites actuacions, les quals dificulten el controls de dits animals i creen un perjudici als 
veïns atès que promouen la possibilitat de reproducció dels mateixos. 
4.-  Emès informe de Secretaria,  es  creu  convenient  proposar  a l’òrgan competent 
l’aprovació de la modificació proposada.

Fonaments de dret

- Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local.
- Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei  

municipal i de règim local de Catalunya.
-  Decret  179/1995,  de  13  de  juny,  pel  qual  s’aprova  el  Reglament  d’obres, 

activitats i serveis de les entitats locals.
- Llei 15/1990, de 9 de juliol, d’Ordenació sanitària de Catalunya.

Vistos els antecedents i la normativa aplicable, es proposa al Ple de la Corporació 
l’adopció del present ACORD: 
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Primer.- APROVAR INICIALMENT la modificació de l’Ordenança municipal de civisme 
i convivència, introduint el Capítol que a continuació es transcriu i, en conseqüència, 
modificant la numeració dels articles de l’Ordenança, de tal manera que l’article  110 
passarà a ser el 113 i així successivament fins arribar al 125 que passarà a ser el 128.

“CAPÍTOL XXVIII. Animals salvatges urbans.

Article 110.- Fonaments de la regulació.

Aquesta regulació té per objecte assegurar el control dels animals salvatges urbans  
per garantir la salut pública de la població de la qual n’és garant l’Ajuntament, d’acord  
amb l’article 68 de la Llei 15/1990, de 9 de juliol, d’Ordenació sanitària de Catalunya,  
així  com,  el  benestar  dels  veïns,  els  quals  es  poden  veure  perjudicats  per  la  
proliferació d’aquest tipus d’animals.

Article 111.- Normes de conducta.

No es podran portar a terme actuacions que afavoreixin el creixement o proliferació  
dels animals salvatges urbans els quals poden esdevenir una plaga, com alimentar els  
animals salvatges en la via pública o en espais privats. 

Article 112.- Règim sancions.

La realització de les conductes descrites a l’article precedent és constitutiva d’infracció  
lleu, que es sancionarà amb multa de fins a 750€. “

Segon.- SOTMETRE A INFORMACIÓ PÚBLICA I AUDIÈNCIA DELS INTERESSATS, 
per un termini mínim de trenta dies, mitjançant anunci publicat en el Butlletí Oficial de 
la Província,  en el  Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya,  en un dels mitjans de 
comunicació escrita diària i en el taulell d’anuncis de la Corporació, perquè aquests 
puguin examinar l’expedient i  formular les reclamacions i  suggeriments que estimin 
pertinents. De no presentar-se reclamacions o suggeriments en l’esmentat termini, es 
considerarà aprovat definitivament sense necessitat d’acord exprés pel Ple.
Així  mateix,  estarà  a  la  disposició  dels  interessats  a  la  seu  electrònica  d'aquest 
Ajuntament adreça http://www.vilanovadelcami.cat.

Tercer.- FACULTAR a la senyora Alcaldessa Presidenta per a subscriure i firmar tota 
classe de documents relacionats amb aquest assumpte.

Sotmès  l’assumpte  a  votació,  l’acord  s’aprova  amb 9  vots  a  favor  (PSC,  VA,  VV i 
DECIDE) i 6 abstencions (V365, CiU i ERC).

III.- ÀREA D’OBRES, URBANISME, SERVEIS MUNICIPALS i MEDI AMBIENT
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3.1.-  PROPOSTA  D’APROVACIÓ  INICIAL  DE  L’ORDENANÇA  MUNICIPAL 
REGULADORA DE  LA UTILITZACIÓ  DE  LES  BARBACOES  DE  LA ZONA DE 
PICNIC DEL PARC FLUVIAL.

Antecedents de fet

1. L’Ordenança d’utilització de les barbacoes i zona de picnic  municipals, emplaçada 
al parc fluvial de Vilanova del Camí ha estat anunciada a la pàgina web municipal a 
efectes  de  la  consulta  prèvia  que  preveu  l’article  133.1  de  la  Llei  39/2015,  d’1 
d’octubre, del procediment administratiu comú de les Administracions Públiques.

2. Durant la consulta prèvia s’han presentat tres opinions.

3. Es justifica l’adopció del present acord amb l’objectiu de regular l’ús de la zona del  
picnic del parc fluvial

Fonaments de dret

.Àmbit procedimental: article 49 de la Llei  7/1985, de 2 d’abril,  reguladora de les 
bases de règim local, article 178 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual 
s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya i article 63 del 
Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, activitats i 
serveis de les entitats locals.

.Àmbit competencial: article 22.2.d) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les 
bases de règim local i l’article 52.2.d) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya.
Vistos  els  antecedents  exposats  i  la  normativa  aplicable,  es  proposa  al  Ple  de  la 
Corporació l’adopció dels següents ACORDS:

Primer.- Aprovar inicialment l’Ordenança d’utilització de les barbacoes i zona de picnic 
municipals, emplaçada al parc fluvial de Vilanova del Camí, d’acord amb el text adjunt.

Segon.-  Sotmetre  l’esmentada  Ordenança  a  informació  pública  i  audiència  dels 
interessats, per un termini de trenta dies en el Butlletí Oficial de la Província, en el Diari 
Oficial de la Generalitat de Catalunya,  en un dels mitjans de comunicació escrita diària 
i en el tauler d’anuncis de la Corporació, per tal que les persones interessades puguin 
examinar  l’expedient  a  les  oficines  municipals  i  formular  les  reclamacions  o 
suggeriments que estimin oportuns.

Així  mateix,  estarà  a  la  disposició  dels  interessats  a  la  seu  electrònica  d’aquest 
Ajuntament (http://vilanovadelcami.cat)
 
Tercer.- Un cop transcorregut el termini indicat sense haver-se presentat reclamacions 
ni suggeriments l’Ordenança esdevindrà definitivament aprovada. 
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Quart.- Facultar  a  la  senyora  Alcaldessa  per  subscriure  i  signar  tota  classe  de 
documents relacionats amb aquest assumpte.

En primer lloc intervé el senyor Jordi Barón (CiU) considerant que les sancions són 
excessives. Arriben fins a 3.000,00 € més el cost de la reparació del mobiliari malmès.
En aquest sentit i per l’experiència amb altres sancions, el seu grup apostaria més per 
la prevenció 
Finalment conclou que s’hauria de revisar el  punt i  avança que el  seu vot serà en 
contra.
 
En la mateixa línia, la senyora Vanesa González (V365) expressa el seu desacord amb 
el tema de les sancions excessives, que afegeix no haurien d’estar lligades a un espai, 
com és aquest,  d’oci  i  de lleure. Aposta també per l’educació dels ciutadans i   un 
control presencial dels agents de la policia.
Així doncs, anuncia que el seu grup votarà en contra de la proposta.

El senyor Juan Manuel Cividanes (VV) proposa que tenint en compte les intervencions 
dels anteriors grups i perquè es pugui debatre i s’arribi a un consens, es deixi el punt  
sobre la mesa.

La  senyora  Alcaldessa  precisa  que  els  imports  de  les  sancions  no  els  estableix 
l’Ajuntament sinó la Llei de Bases de Règim Local. 
En consideració, proposa un recés del ple per debatre el punt.

Per  la  seva  part,  el  senyor  Francisco  Palacios  (VA)  vol  deixar  constància  que  la 
documentació del ple s’envia en temps i forma. També ressalta que en la celebració de 
les comissions informatives, que és on s’hauria d’haver exposat aquests dubtes, no 
s’utilitzen correctament perquè ni pregunten ni proposen. 

La senyora Vanesa González assenyala que les sancions són legals però que no vol 
dir que l’Ajuntament estigui obligat a posar-les.
I respecte a la funció de les comissions informatives, puntualitza que en un govern en 
majoria, com és aquest, “les nostres intervencions no són decisives”.

Per últim, la senyora Alcaldessa manifesta que aquest punt es tractarà en un altre 
moment de la sessió plenària, posterior al recés previst.

IV.-  ÀREA DE JOVENTUT,  CULTURA,  EDUCACIÓ,  PARTICIPACIÓ CIUTADANA, 
FESTES, AGERMANAMENT i SOLIDARITAT.

4.1.- PROPOSTA D’ACORD DE MODIFICACIÓ DEL CONTRACTE DEL SERVEI DE 
GESTIÓ MITJANÇANT CONCESSIÓ ADMINISTRATIVA, DEL SERVEI PÚBLIC DE 
LES ESCOLES BRESSOL MUNICIPALS DE VILANOVA DEL CAMÍ.

Antecedents de fet
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1. El Ple, en sessió celebrada el dia 18/09/2017, va ratificar la resolució de l‘Alcaldia 
906/2017, de 5 de setembre, per la qual es va adjudicar el contracte del servei de 
gestió  mitjançant  concessió administrativa,  del  servei  públic de les escoles bressol 
municipals de Vilanova del Camí a l’empresa SERVEIS A LES PERSONES ENCIS, 
SL, per un import anual de 480.246,63 euros exempts d’IVA.

2. Per resolució de l’Alcaldia número 1075/2017 de 19/10/2017, i vista la ocupació real 
de les aules de les llars d’infants, s’aprova la modificació del contracte del servei de 
gestió  mitjançant  concessió administrativa,  del  servei  públic de les escoles bressol 
municipals de Vilanova del Camí adjudicat a SERVEIS A LES PERSONES ENCÍS, SL, 
per al tancament de dues aules de l’EBM La Baldufa una de P0 i una de P2, per un 
import de contracte de 422.763,16 €. 

3. Vista la necessitat, per al curs 2018-2019, d’ampliar les hores de l’equip docent amb 
una  educadora  que  farà  la  figura  de  suport,  amb  20  hores/setmanals,  amb  un 
pressupost d’un import de 433.476,85 euros.
 
4. Vist l’Informe d’Intervenció que consta a l’expedient.

Fonaments de dret

- Articles 105 a 108 del RDL 3/2011, de 14 de novembre, pel que s’aprova el Text refós 
de la Llei de contractes del sector públic.

- La clàusula 2.1.4 del Plec de clàusules administratives particulars del contracte del 
servei de gestió mitjançant concessió administrativa, del servei públic de les escoles 
bressol  municipals  de  Vilanova  del  Camí,  estableix  que  “el  pressupost  anual  
d’explotació definitiu serà el que resulti de l’acord d’adjudicació, que serà el preu del  
contracte, segons l’oferta presentada per l’empresa adjudicatària. En tot cas, aquest  
preu es revisarà per curs escolar en funció de les aules en funcionament i en relació  
amb el número d’alumnes, d’aquesta manera si es redueix el número d’aules, el preu  
de la concessió es minorarà de manera proporcional”. 

Vistos  els  antecedents  exposats  i  la  normativa  aplicable,  es  proposa  al  Ple  de  la 
Corporació l’adopció dels següents ACORDS:

Primer.-  APROVAR  la  modificació  del  contracte  del  servei  de  gestió  mitjançant 
concessió  administrativa,  del  servei  públic  de  les  escoles  bressol  municipals  de 
Vilanova  del  Camí  adjudicat  a  SERVEIS  A  LES  PERSONES  ENCÍS,  SL,  per 
l’ampliació de l’equip docent amb una educadora que farà la figura de suport, amb 20 
hores/setmanals,  per un import de contracte de 433.476,85 €. 

Segon.- NOTIFICAR aquest acord a l’empresa SERVEIS A LES PERSONES ENCÍS, 
SL. 

El  senyor  Jordi  Barón (CiU)  diu que no acaben d’entendre el  motiu  d’aquest  punt 
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perquè en el  seu moment  es va adjudicar el  contracte per un import  suficient  per 
garantir el servei.
Es queixa de la improvisació en la gestió del govern i de que “no aporten estabilitat  
política al municipi”. En conseqüència, els aconsella a que meditin millor les decisions 
que prenen i que després “no ens vinguin a buscar perquè li traiem les castanyes del  
foc”.
Recorda que quan governaven ells escoltaven més als serveis tècnics i sobretot a 
nivell d’intervenció.
En aquest sentit, avança que el seu vot anirà en contra de la proposta.

La senyora Vanesa González (V365) coincideix amb el posicionament del senyor Jordi 
Barón.
Deixa ben clar que estan d’acord en l’ampliació de les hores d’una educadora pel bon 
funcionament del  servei  però es mostra totalment en contra en la improvisació del 
govern. 
Considera que amb la gestió del govern, en general,  es detecta una desmesurada 
improvisació i  una manca de full  de ruta,  “ens tenen molt  desconcertats i  ens fan 
perdre el temps”.
Així doncs, demana al govern que sigui més responsable i anuncia que el seu vot serà 
en contra.

La senyora Alcaldessa detalla aspectes a tenir en compte en aquest punt. En primer 
lloc recorda que la durada del contracte de les llars d’infants és de quatre anys. La 
natalitat  va  variant  cada  any  i  l’any  passat,  concretament,  va  ser  més  baixa.  El 
pressupost de les llars d’infants contempla totes les aules obertes però lògicament no 
es poden mantenir aules buides. 
Explica que aquest any les classes es troben al límit de la ràtio que permet la llei i el 
govern, respectant el seu compromís, decideix contractar, a partir de setembre, una 
monitora de suport.
Insisteix que el servei va variant en funció de les inscripcions dels nens i que aquesta 
és una pràctica habitual que s’utilitza per cobrir les necessitats dels veïns.

Breument, el senyor Jordi Barón torna a posar de relleu i de manifest la improvisació 
en la gestió del govern. Entén perfectament que no s’han de mantenir aules obertes 
sinó són necessàries i que el tema de la natalitat és molt fluctuant. Recorda que altres 
anys es dotava el  servei amb un pressupost  que si  finalment el  import  era inferior 
acabava repercutint  en un romanent de tresoreria, i  en definitiva, no era necessari 
totes aquestes modificacions.

A continuació, la senyora Vanesa González considera que el servei al ciutadà no ha de 
ser un motiu per anar estalviant al límit el pressupost municipal, “no cal racanejar uns 
euros que ja estaven pressupostats per donar un pitjor servei”.
Assenyala que, com a exregidora d’educació i  també com a usuària, pot dir que el 
servei de llars d’infants es dona millor amb dues aules de 12 infants que no amb una 
de 22 infants.
Lamenta que no s’hagi mantingut el  pressupost inicial del servei i  constata que les 
demandes del servei continuen vives durant el curs escolar.
Finalment diu que “hi ha diners pel que vostès consideren oportú”.
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La senyora Alcaldessa demana, si us plau, a la senyora Vanesa González que tingui 
memòria. L’any 2016 com ella no era usuària del servei no ho va reclamar i ara sí 
perquè és usuària.

Per al·lusions, la  senyora González diu a la senyora Alcaldessa que no faci  servir 
aquests arguments tan baixos que ni toquen ni són propis d’una Alcaldessa.
Reitera que sempre han lluitat per donar el millor servei a la ciutadania.

Per últim, intervé el senyor Juan Manuel Cividanes (VV) argumentant que el seu vot 
serà d’abstenció a la  proposta perquè,  coincidint  amb el  raonament de la  senyora 
Vanesa González, aquest servei és molt important, necessita un consens i, és cert que 
quan  es  va  fer  la  concessió  es  va  fer  amb  èmfasi  d’estalviar.  A més  a  més,  la  
modificació  queda  indeterminada  i  oberta  i  tampoc  existeix  un  informe  econòmic 
financer. 

Sotmès l’assumpte a votació, l’acord s’aprova amb 8 vots a favor (PSC, VA, DECIDE i 
ERC), 5 vots en contra (V365 i CiU) i 2 abstencions (VV).

V.- MOCIONS

El senyor Jordi Barón (CiU) informa que volen presentar una moció d’urgència.
Reparteix la moció a tots els regidores i les regidores i explica que és relativa a la 
placa d’inauguració de la piscina municipal.

Quan són les 19:34 hores, la senyora Meritxell Humbert (ERC) s’incorpora a la sessió 
del ple.
Assenyala que el seu grup també vol presentar una moció d’urgència.

La senyora Alcaldessa assenyala que faran un recés del ple per tal de mostrar les 
mocions  i,  debatre  el  punt  que  havien  deixat  pendent  en  relació  a  l’ordenança 
municipal reguladora de la utilització de les barbacoes de la zona de picnic del parc 
fluvial.

5.1.-  MOCIÓ  PRESENTADA  PEL  GRUP  MUNICIPAL  VV  EN  RELACIÓ  A  LA 
PROPOSTA D’ORDENACIÓ DEL PMUr3 PRÈVIA A L’APROVACIÓ DEFINITIVA.

Moción que presentan los regidores de Veïns amb Veu, Juan Manuel Cividanes Alonso 
y Manuel Ocaña Domínguez para su debate y votación al pleno ordinario de julio de 
2018. 

En febrero de 2017, se recibe propuesta por parte de la mercantil Retail Anoia SL de 
desarrollo del PMUr3. 
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Se  presentó  a  continuación  propuesta  de  ordenación  urbanística  y  su  posterior 
tramitación ante la Comisión Territorial de Urbanismo de la Cataluña Central. Todo y 
así  la  propuesta  no  presentaba  la  misma  ordenación  para  las  4  parcelas  que  se 
proponían  en  su  configuración  inicial.  Ya  en  ese  momento  desde  la  regidoría  de 
urbanismo se  hace incidencia  en que todas las parcelas deberían tener  la  misma 
configuración  urbanística  con  el  fin  de  lograr  una  urbanización  homogénea  que 
permitiera su correcto desarrollo e integración con las actuales claves urbanísticas ya 
definidas en el POUM de Vilanova del Camí. 

El primer informe de la Comisión de Urbanismo, de 12 de diciembre de 2017 recogió 
estos preceptos urbanísticos ya indicados en el POUM y pedidos desde la Regidoría 
de Urbanismo. Garantizaba un correcto desarrollo urbanístico del PMUr3. Entre otros 
parámetros se establecía que la clave urbanística 9d debía tener la misma separación 
a  limites  de  parcela  que  la  clave  13c,  tal  y  como  establece  el  POUM  en  claves 
similares (claves 9 y 13). La separación mínima se establecía en 5 metros a frente de 
parcela y laterales, exigiéndose aumentar la distancia de separación por encima de 5 
metros en la parte posterior de todas las parcelas. Siendo dicho informe vinculante. 

Igualmente cabe indicar que para poder ser aceptada esta propuesta la Corporación 
debe asumir la recepción de un tramo de la comarcal C244 entre la rotonda de la 
Masía y la rotonda de calle Montserrat sin recibir el municipio ninguna compensación 
por dicho acto. 

Igualmente la propuesta planteada supone también concentrar toda la vivienda social 
en una única parcela. 

Desde diciembre de 2017, los promotores del PMUr3 han incumplido dicho informe y 
han retorcido el  espíritu  del  mismo forzando reuniones con el  equipo de gobierno 
municipal, estableciendo como condición que el ayuntamiento debía asumir para la 
parcela de concentración de toda la vivienda de VPO una distancia de 1 metro a los 
laterales de parcelas colindantes en contra del informe de urbanismo que indicaba 5 
metros. 

Llegados a este punto desde la Regidoría de Urbanismo se planteó no aceptar esta 
propuesta  que beneficiaba únicamente  a  los promotores  y  no  presentaba ninguna 
mejora urbanística a las exigencias de la comisión de urbanismo. 

Todo y así, en contra de las indicaciones del Regidor de Urbanismo y del acuerdo de 
Gobierno se envió a la comisión de urbanismo la nueva propuesta de la empresa 
concentrando la vivienda social en una parcela y estableciendo separación a limites 
laterales  de  1  metro,  alineación  de  fachada  a  frente  parcela  y  no  ampliando  la 
distancia de 5 metros en el fondo de parcela. 

Además  se  propone  por  parte  de  los  promotores  que  dicha  parcela  sea  la 
compensación por el 10 % de aprovechamiento medio sin ningún estudio previo. Una 
parcela sin garantías urbanísticas con una configuración atípica propia de prácticas 
urbanísticas del pasado. 
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Ante  esta  nueva  situación  creada,  propia  de  tiempos  oscuros,  y  visto  que  dicha 
ordenación no cumple los parámetros establecidos por nuestro POUM para la misma 
tipología de claves urbanísticas. 

La imposibilidad de que los futuros propietarios de la  parcela de concentración de 
vivienda social  pueda asumir  y lograr el  total  de viviendas exigibles cumpliendo la 
diferente normativa estatal y autonómica relativa a la edificación de viviendas. 

A la vista de todo ello se propone al pleno los siguientes acuerdos: 

Primero.- Desestimar el informe de la comisión de urbanismo de 12 de junio de 2018 
por no responder a los intereses de Vilanova del Camí. 

Segundo.- No aceptar la última propuesta presentada por los promotores del PMUr3 a 
la Comisión de Urbanismo del 12 de junio de 2018. 

Tercero.- Indicar a los promotores del PMUr3 que se exige el cumplimiento del primer 
informe  de  la  Comisión  de  Urbanismo  de  noviembre  de  2017  donde  se  indica  la 
distancia mínima de 5 metros a lindes para cada una de las cuatro parcelas. 

Cuarto.- Establecer una comisión de seguimiento del PMUr3 con representantes de 
cada uno de los grupos políticos municipales. 

Quinto.-  Comunicar  dichos acuerdos a  la  Comisión Territorial  de  Urbanismo de la 
Catalunya Central y a los promotores del PMUr3.

En primer  lloc,  el  senyor  Juan Manuel  Cividanes (VV)  llegeix  el  text  íntegre  de la 
moció.
Diu que “hi ha discrepàncies dins el govern, aquesta moció ho evidencia”.
Breument explica que aquest terreny ja s’havia intentat urbanitzar en altres ocasions. 
Defensa  que  la  moció  reclama  millores  en  el  projecte,  sobretot  pel  que  fa  a  les 
distàncies entre les edificacions i  els límits de les parcel·les. Demana que aquesta 
distància sigui de 5 metres com a mínim “per no tenir un nou Camp del Rei”. 
A continuació  detalla  que  durant  el  mes  d’abril  el  govern  es  va  reunir  en  varies 
ocasions  per  tractar  el  tema.  Ressalta  que  posteriorment  i  sense  l’aprovació  dels 
membres  del  govern,  es  va  enviar  una  documentació  a  la  Comissió  Territorial 
d’Urbanisme.  Al  maig es va reclamar aquesta documentació i  van informar  que el 
retorn era  impossible i  que no es podia fer  el  tràmit.  Abans del  12 de juny es va 
convocar una reunió amb la promotora i especialistes del tema que finalment no es va 
celebrar.
En conclusió, assenyala que l’estratègia d’alguns grups del govern era no escoltar als 
seus socis de govern, prendre decisions unilateralment i acceptar l’última proposta del 
promotor de deixar únicament un metre de distància. 
Enumera tots els danys i perjudicis que ocasionaria al municipi si finalment s’acceptés 
aquesta  proposta;  es  perdrien  molts  m2 de  sòl  i  m2

 de sostre  sense compensació 
econòmica per a l’ajuntament i l’únic que sortiria beneficiat seria el promotor.
Exigeix que totes les parcel·les tinguin les mateixes càrregues i els mateixos drets. 
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Posa com a exemple altres sectors del municipi, el SUP15a i el SUP15b, respectant 
les claus 9 i 13 pel que fa a les distàncies. 
Pregunta el perquè s’ha de cedir als interessos de la promotora si és l’ajuntament qui 
ha de decidir  com es configura  urbanísticament  el  municipi.  Precisa  també que la 
funció de la Comissió d’Urbanisme és de revisar la documentació.
Torna a posar de manifest que amb aquest tema no hi ha acord dins de l’equip de 
govern i que no s’ha respectat la decisió de l’àrea d’urbanisme. 
Assegura que està a favor del PMUr3 però amb garanties i amb separacions similars a 
altres sectors ja  mencionats anteriorment  perquè “volem el  millor  per  Vilanova del 
Camí”. 
Torna a insistir amb totes les repercussions que comportaria l’aprovació de la proposta.
Ressalta que la moció contempla la creació d’una comissió d’estudi i seguiment amb 
representació de tots els grups municipals perquè hi hagi consens.
I  finalment assegura que aquesta decisió ha estat  difícil  però que  “VV no està en 
venda, ni dins ni fora del govern”.

Per  la  seva  part,  la  senyora  Imma  González  (DECIDE)  considera  que  el 
desenvolupament d’aquest sector significa una oportunitat de progrés per a Vilanova 
del Camí, amb una inversió important, la creació de teixit comercial i de llocs de treball. 
Es transformarà una zona en desús per una zona verda, lúdica i esportiva. Està pensat 
per ser una zona comercial, no d’habitatges. Afegeix també que el projecte compta 
amb el vistiplau de la Comissió d’Urbanisme de la Generalitat de Catalunya i amb el 
recolzament dels tècnics de la casa.
Reconeix  que al  principi  tenia  molts  dubtes  sobre  el  projecte  però  que després  a 
apostat cada vegada més perquè aquesta és una gran oportunitat pel municipi que no 
es pot deixar perdre i, recorda que Vilanova ha estat durant molt de temps estancada. 
Ressalta  que  “DECIDE  no  governa  en  les  pròximes  eleccions  sinó  que  governa  
pensant en les pròximes generacions “. Conseqüentment s’ha de ser valents, apostant 
per aquest projecte de ciutat, transformador i de progrés per a tots els seus ciutadans i 
ciutadanes.
Recorda que el projecte es va iniciar l’any 2005. El govern porta treballant més d’un 
any  i  no  s’inaugurarà  durant  aquesta  legislatura  però  que  això  no  els  preocupa  i 
subratlla “el que realment volem és futur i canvi per Vilanova”.
Insisteix en que la reparcel·lació encara no s’ha fet i que poden seguir negociant.
Per últim i fent referència a unes conclusions dels tècnics de la casa, precisa que la 
moció és vinculant, el que vol dir que, si finalment s’aprova la moció, el projecte es 
paralitza i l’empresa marxarà.
Per tot I’exposat, avança que el seu grup votarà en contra de la moció.

El senyor Jordi Barón (CiU) subratlla que tots els grups volen el millor pel municipi, 
qualsevol inversió serà benvinguda.
Assenyala que amb la presentació d’aquesta moció es manifesta la divisió interna en 
l’equip de govern, “aquesta és una situació inaudita i sense precedents”.
Es queixa de  la  manca  d’informació  del  projecte,  únicament  la  que ha explicat  el 
senyor Cividanes i justifica que no han tingut temps suficient per processar tot el volum 
d’informació. En conseqüència, difícilment poden posicionar-se sobre el tema. 
Retreu a la senyora Alcaldessa que durant un any i mig no se’ls hagi informat d’aquest 
projecte ni de les negociacions entre l’Ajuntament i la promotora i que ara els demanin 
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suport, “si no s’entenen entre vostès, com volen fer-ho amb nosaltres?”. Afegeix també 
que hauria de reconèixer que no ha sabut gestionar aquesta situació.
Per acabar, explica que les mocions no són vinculants i justifica que votarà abstenció 
perquè no volen posar pals a les rodes.

Seguidament, el senyor Marcel.lí Nieto (ERC) titlla de “vergonyós” el fet que l’equip de 
govern se les tingui d’aquesta manera. 
Posa en dubte els arguments d’Imma González sobre la dinamització comercial i sobre 
la creació de llocs de treball.
Aposta per donar un vot de confiança al regidor d’urbanisme, Juan Manuel Cividanes, 
que diu “ofereix molta més fiabilitat”.

El  senyor  Francisco  Palacios  (VA)  assenyala  que  el  seu  grup  sempre  ha  vist  el 
projecte com una oportunitat per dinamitzar aquesta zona abandonada de Vilanova.
Detalla que ja feia dos anys que es treballava en el projecte, que és una iniciativa 
privada  i  que  és  molt  complicat  perquè  s’han  de  respectar  molts  factors  legals 
urbanístics, el POUM, etc. Reconeix també que el projecte actual ha millorat gràcies a 
la feina de l’àrea d’urbanisme i afegeix “és un tema de negociació política entre el grup 
inversor i els disset regidors de l’ajuntament”.  En consideració, es mostra a favor de 
l’acord de la moció que estableix la creació d’una comissió de seguiment.
Argumenta que votarà abstenció perquè es continuï treballant conjuntament i perquè 
reitera “el projecte es mereix una altra oportunitat”.

A continuació, la senyora Vanesa González (V365) diu “estem flipant amb la situació” i 
pregunta com poden els diferents membres de govern tenir vots de tots els signes; a 
favor, abstenció i en contra, d’un mateix projecte. 
Insisteix en que la moció no és vinculant i recorda a la senyora Imma González que 
quan ella estava a l’oposició va presentar una moció sobre els mitjans de comunicació 
que finalment, com a moltes altres, es va quedar al calaix. Li demana doncs que no 
espanti a la gent i no faci demagògia amb aquest tema.
També lamenta la  manca d’informació sobre el  projecte,  després que les primeres 
converses amb la promotora les portés a terme l’anterior govern. 
Assenyala que l’única informació que tenen és gràcies a dues reunions mantingudes 
amb el senyor Juan Manuel Cividanes.
Posa de relleu novament l’evidència d’una fractura en l’equip de govern i la falta de 
responsabilitat i confiança. Aquesta actitud del govern “ens posa en una situació molt  
incòmode i haurem de ser nosaltres, l’oposició, qui decidim sobre el tema”. 
Demana al  govern  i  en  especial  a  la  senyora  Alcaldessa  que no facin  el  ridícul  i 
governin amb dignitat. Estan deixant la imatge de Vilanova del Camí pel terra, també 
amb aquests inversors que volen venir. Considera que haurien de ser més seriosos i 
portar al ple els punts consensuats i  treballats,  “no ens agrada estar al mig de les  
seves disputes”.  També assegura que quan ells governaven no passaven aquestes 
coses. 
Resumint, diu que tot això és un espectacle vergonyós que torna a posar de manifest 
que només van ser capaços de posar-se d’acord amb l’únic objectiu de presentar-los 
la moció de censura,  “moguts per la ràbia les ànsies de poder” i que demostra, una 
vegada més, que no saben treballar en equip pensant en els ciutadans.
Assenyala  que  quan  es  va  iniciar  aquest  projecte,  ells  també  ho  veien  com una 
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oportunitat  per  Vilanova,  però  que ara,  tenint  en compte la  situació  de manca de 
transparència i garantia, ja no ho veuen tan clar. 
En conclusió, diu a la senyora Alcaldessa que no la veuen capacitada per gestionar 
l’acció de govern i avança que el seu vot serà d’abstenció.

La senyora Alcaldessa admet les discrepàncies en el govern format  “per grups molt  
diferents amb els que evidentment hi ha punts que no compartim”.
Retreu a Vanesa González “que vulgui donar lliçons” i considera lícit que el seu soci de 
govern presenti una moció contra un projecte del propi executiu municipal. Li demana 
també que parli amb respecte quan es dirigeixi a l’equip de govern municipal.
Assenyala que aquest punt no es presenta al ple perquè decideixi l’oposició.
Recorda que quan es va presentar com Alcaldessa ja sabia que seria un camí difícil.
Per últim, anuncia que el PSC votarà en contra de la moció.

En el torn de replica, el senyor Juan Manuel Cividanes insisteix que no serà només 
una zona comercial, la promotora farà tots els habitatges que pugui, uns 214. Tots els 
habitatges de protecció oficial els haurà de fer l’Ajuntament. 
Torna a  explicar les conseqüències que comportarien l’acceptació  de la  proposta  i 
defensa que si ha de marxar l’empresa perquè no està conforme, doncs que marxi i  
arribaran altres que sí acceptaran unes condicions millors i més justes per Vilanova.
Fa esments als informes dels tècnics i les intervencions dels advocats especialitzats 
en aquests temes, que reafirmaven les seves conclusions.
Assegura que ha defensat la seva àrea d’urbanisme, amb coneixement de causa i que 
no es penedeix.
Finalment insinua a la senyora Alcaldessa que si  se sent molesta pel que diu, pot 
firmar un decret de cessament de càrrecs.

Per la seva part, el senyor Jordi Barón vol posar de manifest que no es troben en una 
situació de simples discrepàncies ideològiques de partits. Avui s’evidencia una manca 
de confiança i  poca lleialtat  institucional  entre  els  grups que conformen l’equip  de 
govern.

Breument, la senyora Vanesa González puntualitza que amb aquestes discrepàncies i 
manca de consens per part del govern, qui ho acaba pagant és, lamentablement, la 
ciutadania. Com és aquest cas del PMUr3 i també la retirada del punt de l’ordre del dia 
del ple on es proposava el nomenament del Jutge de Pau de Vilanova del Camí.

A continuació és sotmès l’assumpte a votació amb el següent resultat;

4 vots a favor (ERC i VV)
4 vots en contra (PSC i DECIDE)
8 abstencions (V365, VA i CiU)

Atès  l’empat  en  la  votació,  d’acord  amb  l’article  100  del  Reglament  d’Organització, 
Funcionament  i  Règim  Jurídic  de  les  Entitats  Locals  i  l’article  64  del  Reglament 
d’Organització Municipal, es procedeix a una nova votació amb el següent resultat;

4 vots a favor (ERC i VV)
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4 vots en contra (PSC i DECIDE)
8 abstencions (V365, VA i CiU)

Donat  que persisteix  el  resultat  d’empat  i,  d’acord  amb la  normativa  esmentada,  la 
senyora  Alcaldessa  exerceix  el  vot  de  qualitat  en  sentit  desfavorable  i  la  moció  no 
prospera.

A les 20:30 hores, la senyora Alcaldessa informa que es dóna pas a un recés del ple fins 
a les 21:00 hores.

Quan són les 21:04 hores, la senyora Alcaldessa reprèn la sessió plenària.

PROPOSTA  D’APROVACIÓ  INICIAL  DE  L’ORDENANÇA  MUNICIPAL 
REGULADORA DE  LA UTILITZACIÓ  DE  LES  BARBACOES  DE  LA ZONA DE 
PICNIC DEL PARC FLUVIAL.

La senyora Alcaldessa explica que aquest punt es queda sobre la mesa i, tal i com s’ha 
parlat en el recés, s’enviarà a tots els regidors i les regidores la informació de totes les 
ordenances que també contemplen sancions per tal d’establir un criteri únic.

El senyor Jordi Barón vol deixar ben clar que el punt es queda sobre la mesa per manca 
de consens entre el govern i no de l’oposició que “no té aquesta potestat”.

Seguidament  se  sotmet  a  votació  deixar  aquest  punt  sobre  la  mesa  i  s’aprova  per 
unanimitat dels 16 membres assistents (PSC, VA, VV, DECIDE, V365, ERC i CiU).

La senyora Alcaldessa informa que ara  votaran el  caràcter  d’urgència  d’incloure  en 
l’ordre del dia del ple la moció presentada pels grups de V365, ERC i CiU en relació a 
la placa d’inauguració de la piscina municipal.

Intervé la senyora Imma González (DECIDE) justificant el seu vot en contra d’incloure 
per urgència aquesta moció i també la que presenta ERC en referència al canvi de 
model de gestió del servei de neteja d’instal·lacions municipals. Considera que no són 
temes urgents i que han tingut temps suficient per presentar-les en la celebració de les 
comissions informatives i de la junta de portaveus.

El senyor Francisco Palacios (VA) es mostra a favor d’incloure per urgència la moció 
recordant que són partidaris del debat. Tot i així, assenyala que seria convenient que 
presentessin les mocions amb més temps per tal de poder valorar-les i estudiar-les.

Per la seva part, el  senyor Kilian Tomàs (PSC) argumenta que estan a favor de la 
urgència en benefici del diàleg però entén també que han tingut temps per presentar-la 
en temps i forma.
Afegeix que en la presentació d’aquesta moció  “veuen intencionalitat i oportunisme” 
per la manca de temps.  
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La senyora Meritxell Humbert (ERC) assenyala que ja havien anunciat prèviament que 
estaven  treballant  en  una  moció  on  es  proposava  la  creació  d’una  comissió  de 
seguiment del servei de neteja municipal. Concretament, fa vuit mesos que s’havien 
manifestat en aquest tema però que s’han esperat per poder avaluar el servei.

Per últim, el senyor Jordi Barón (CiU) explica que no han tingut temps material fins 
avui per presentar-la. Que no és usual en el seu grup presentar mocions en caràcter 
d’urgència i que el seu contingut no és complicat.

En primer lloc, sotmès a votació la urgència d’incloure la moció presentada pels grups 
de  V365,  ERC i  CiU en  relació  a  la  placa  d’inauguració  de  la  piscina  municipal,  
s’aprova amb 15 vots a favor (V365, CiU, ERC, VV, PSC i VA) i 1 en contra (DECIDE).

En segon lloc, sotmès a votació la urgència d’incloure la moció presentada pel grup 
d’ERC per crear una comissió informativa especial referent al canvi de model de gestió 
del servei de neteja d’instal·lacions municipals, s’aprova amb 15 vots a favor (V365, CiU, 
ERC, VV, PSC i VA) i 1 en contra (DECIDE).

5.2.-  MOCIÓ  RELATIVA  A  LA  PLACA  D’INAUGURACIÓ  DE  LA  PISCINA 
MUNICIPAL.

Moció que presenten els regidors dels  grups municipals V365;  Vanesa Gonzalez, 
Antonio Maturana, Josefa Codol, Luis Perea i Cristina Torregrosa, del grup municipal 
ERC; Meritxell Humbert i Marcel·lí Nieto, i el grup municipal de CiU; Jordi Barón, per 
al seu debat i votació al Ple ordinari del 09 Juliol de 2018.

Exposen;

El  passat  15  de  Juny  del  2018,  amb una  pompa  inusual  al  nostre  poble  és  van 
inaugurar les obres d’adequació de les piscines municipals d’estiu  de Vilanova del 
Camí.  Per  l’esmentat  fet  és  va  penjar  una  placa  que  diu  literalment:  “Aquests 
piscines  municipals  van  ser  inaugurades  el  15  de  juny  de  2018  essent  
l’Alcaldessa Noemí Trucharte Cervera.” 

En  consideració  a  diversos  motius  com  que  a  Vilanova  del  Camí  es  marca  un 
precedent afegint el nom de l’Alcaldessa a la placa d’acabament d’unes obres, quan 
abans mai s’havia fet en el  municipi  per part  dels anteriors alcaldes de Vilanova, i 
menys quan es tracta de la d’unes obres d’adequació a la normativa vigent,   d’un 
equipament municipal ja existent i per tant inaugurant degudament en el seu moment. 
Recordem a  la  senyora  Alcaldessa  que aquesta  piscina  ha  estat,  des  de  la  seva 
inauguració a l’any 1982, de diferents obres de adequació per tal d’adaptar-la, en tots 
el casos, ara també, a la normativa que periòdicament s’aprova per a aquest espais 
públics.

La piscina ja va esser inaugurada l’any 1982,  va ser inaugurada i no consta cap placa 
commemorativa amb el nom de qui la va fer possible. Ara, unes obres d’adequació han 
de  ser  objecte  d’una  solemnitat  amb  la  única  finalitat  de  fer-se  notar,  de  tenir 
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protagonisme, l’actual titular de l’alcaldia? Entenem que no. Les piscines tenen una 
vida de 36 anys, si alguna placa commemorativa ha ser,  es la de data ***cap més.
Per tots aquests motius i perquè creiem que la piscina és del poble i pel poble de 
Vilanova del Camí sense necessitat de més protagonisme que el dels propis vilanovins 
i vilanovines en general;

Proposem al Ple els següents acords:

Primer: Retirar amb caràcter immediat la placa d’inauguració actual del 15 de Juny de 
2018 de la Piscina municipal de Vilanova del Camí.

Segon: En cas que el Ple ho consideri oportú, crear una comissió formada per tots els  
grups municipals per determinar l’opció de posar una placa que especifiqui que les  
piscines van ser inaugurades el dia *** de ** de 1982, essent alcalde...

Tercer: Donar trasllat dels presents acords a tots els grups municipals de l’Ajuntament 
de Vilanova del Camí anunciar aquest moció al Butlletí municipal.

El senyor Jordi Barón (CiU) llegeix el text íntegre de la moció.
Explica  que la  moció  està  oberta  per  afegir  i/o  modificar  el  seu  redactat  amb les 
aportacions dels diferents grups. 
Justifica la presentació de la moció ressaltant que el protagonisme no ha de caure en 
una única persona,  que protocol·làriament  quan es fan aquest  tipus d’obres no es 
posen aquestes places institucionals i també per no crear un precedent.

A continuació, la senyora Imma González (DECIDE) diu que al seu grup no li importa 
les fotos, “fa temps que treballem en silenci”.
Considera que la inauguració d’aquestes obres anava en concordança amb l’acte que 
es celebrava.
No dona importància al fet de posar una placa amb el nom de l’alcaldessa,  “potser  
nosaltres no l’haguéssim posat però no m’incomoda que hi sigui” i ressalta que hi ha 
coses molt més importants a debatre en un ple municipal que el d’una placa.

Seguidament, el senyor Juan Manuel Cividanes (VV) diu que ells portaven avui aquest 
tema com un prec a l’equip de govern. 
Insisteix en el fet de que es tracta d’una remodelació i no d’una inauguració.
Assenyala que no recorda cap placa amb el nom del Joan Vich.
Demana als ponents de la moció que anul·lin el segon acord perquè com ja s’ha dit la 
placa s’ha de mantenir sense nom.

El senyor Francisco Palacios (VA) es mostra en total desacord respecte a l’afirmació 
de la moció “una inauguració amb un pompa inusual”. També corregeix que no han 
estat “unes simples obres d’adequació”. 
Coincideix amb les paraules de la senyora Imma González en que ells no haguessin 
posat la placa però que no els incomada que hi sigui.

En la mateixa línia, el senyor Kilian Tomàs (PSC) assegura que “s’intenta magnificar  
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un gest simplement protocol.lari”.
Llegeix el text d’algunes plaques que hi ha al municipi i que sí que anomenen l’alcalde 
del moment, que era el senyor Joan Vich i Adzet.
Precisa que en la presentació d’aquesta moció es veu una intencionalitat manifesta de 
voler esborrar el nom de la senyora Noemí Trucharte Cervera.
En el seu torn de rèplica, el senyor Jordi Barón torna a insistir en el fet que en les 
obres de remodelació i/o adequació no es posen plaques.
Es mostra a favor de retirar el segon acord de la moció.

La senyora Meritxell Humbert (ERC) puntualitza que les plaques a les que feia menció 
anteriorment el senyor Kilian Tomàs eren d’inauguracions i no de remodelacions. En 
aquestes plaques, i  a diferència de la piscina, també es posava el  nom del càrrec 
superior que acompanyava en l’acte a l’Alcalde/ssa. En definitiva, i tal i com estableix 
el protocol, haurien d’haver posat el nom de la Diputada, la senyora Maite Fandos.

Per la seva part, la senyora Alcaldessa explica que a la inauguració van convidar a la 
presidenta  de  la  Diputació,  la  senyora  Mercè  Conesa.  També  s’havia  convidat  al 
senyor Marc Castells però fins l’últim moment no van saber qui vindria. Aquest és el  
motiu pel qual a la placa hi havia un espai en blanc reservat.
Recorda  que durant  més d’un any s’han exposat  dos  pancartes  amb el  titular  de 
“piscines noves a Vilanova”. Mostra la seva sorpresa davant el fet que l’oposició no 
s’havia queixat fins ara dient que no són piscines noves sinó “una remodelació”. 
Considera que si  tot el  que ha dir l’oposició és aquest tema de la placa inaugural, 
“m’encoratjo i segueixo guiant aquest equip de govern”.

La  senyora  Vanesa  González  rectifica  les  paraules  de  la  senyora  Alcaldessa 
assenyalant que en la placa no hi ha cap espai per posar el nom de ningú.

Breument,  la  senyora  Meritxell  Humbert  precisa  que  el  logo  de  la  Diputació  que 
apareix en la placa no és protocol·lari sinó “d’obligat compliment”.

La senyora Alcaldessa explica que en primer lloc s’haurà de sotmetre a votació la 
modificació de la moció que consisteix en la retirada del segon acord.

La modificació de la moció s’aprova amb 9 vots a favor (V365, ERC, CiU i VV) i 7  
abstencions (PSC, VA i DECIDE).

A continuació, sotmès l’assumpte a votació, la moció s’aprova amb 9 vots a favor (V365, 
ERC, CiU i VV) i 7 vots en contra (PSC, VA i DECIDE).

Text final de la moció amb la modificació acordada;

“Proposem al Ple els següents acords:

Primer: Retirar amb caràcter immediat la placa d’inauguració actual del 15 de Juny de  
2018 de la Piscina municipal de Vilanova del Camí.
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Segon: Donar trasllat dels presents acords a tots els grups municipals de l’Ajuntament  
de Vilanova del Camí anunciar aquest moció al Butlletí municipal.”

5.3.- MOCIÓ PER CREAR UNA COMISSIÓ INFORMATIVA ESPECIAL REFERENT 
AL CANVI DE MODEL DE GESTIÓ DEL SERVEI DE NETEJA D’INSTAL·LACIONS 
MUNICIPALS.

Antecedents

Atès que el servei de neteja d’instal·lacions municipals va ser objecte d’un canvi de 
model en la gestió, passant de ser prestat per una entitat social del tercer sector a ser 
prestat de manera directa per l’ajuntament amb personal de nova contractació.

Atès que inicialment el canvi de model va suposar deixar sense feina a 7 treballadores 
que no van ser incorporades a la plantilla de l’ajuntament per no haver superat les 
proves selectives. Seria convenient que ens expliquin en quina situació es troben els 
diferents recursos presentats per les treballadores i quines repercussions pot tenir per 
l’ajuntament.

Atès que en el seu moment ens van argumentar que el canvi de model suposaria un 
estalvi econòmic per l’ajuntament, però no se’ns va facilitar cap informe que acredités 
aquestes afirmacions i tampoc s’ha aportat cap informe posterior que ho corrobori.

Un altre aspecte sobre el qual tampoc ens han facilitat cap dada és el que fa referència 
a la qualitat en la prestació del servei, i si realment el canvi de model ha suposat una 
millora.  Entenem  que  seria  necessari  aportar  indicadors  de  gestió  i  valoracions 
qualitatives del personal que treballa als diferents centres on es presta el servei.

En el seu moment ja vam mostrar la nostra disconformitat amb el canvi de model que 
plantejava  l’equip  de  govern  pel  fet  que  deixava  fora  nombroses  treballadores. 
Entenem que en l’acció pública és molt important actuar amb transparència i rendir 
comptes  als  veïns,  per  això  proposem  la  creació  d’una  comissió  informativa  que 
permeti als diferents grups conèixer.

Fonaments jurídics:

Els  articles  123  a  126  i  els  articles  134  a  138  del  Reglament  d’Organització, 
Funcionament  i  Règim  Jurídic  de  les  Entitats  Locals  (RD  2568/1986  de  28  de 
novembre) regula el funcionament de les Comissions Informatives, la composició de 
les mateixes, l’abast, periodicitat, etc.

Les comissions informatives especials són aquelles que el Ple acorda constituir per a 
l’estudi i seguiment d’un assumpte concret, i s’extingeixen automàticament una vegada 
s’hagi dictaminat o informat sobre l’assumpte.

Acords:
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Primer.  Aprovar  la  creació  d’una  Comissió  Informativa  Especial  amb  l’objecte 
d’informar sobre els resultats del canvi de model en el servei de neteja d’instal·lacions 
municipals.

Segon. Establir la convocatòria d’aquesta Comissió amb periodicitat mensual fins a la 
seva extinció.

Tercer. L’abast d’aquesta Comissió informativa ha d’incloure:

 Una anàlisi econòmica del cost del servei previ i posterior al canvi de model.
 Les repercussions jurídiques i  econòmiques derivades de la  NO subrogació 

laboral del personal que prestava el servei a través del grup Àuria.
 Indicadors de gestió previs i posteriors al canvi de model.
 Enquesta de valoració del servei amb el grau de satisfacció previ i posterior al 

canvi de model.

Quart. Aquesta  Comissió  Especial  s’extingirà  automàticament  una  vegada  s’hagi 
presentat al Ple el dictamen resultant de l’estudi, i després d’haver-se produït un mínim 
de quatre convocatòries.

En  primer  lloc,  la  senyora  Meritxell  Humbert  (ERC)  convida  a  tots  els  grups  del 
consistori  a  subscriure’s  a  la  moció  insistint  en  que  “això  és  un  exercici  de  
transparència”.
Llegeix el text de la moció ressaltant els acords i els objectius de la mateixa.

La senyora Vanesa González (V365) manifesta que el seu grup s’adhereix a la moció 
argumentant que fa molt de temps que demanen al govern informació sobre aquest 
canvi de model de gestió del servei i no han rebut resposta.

Intervé  el  senyor  Juan  Manuel  Cividanes  (VV)  avançant  que  el  seu  vot  serà 
d’abstenció.
Recorda que van signar un acord de govern per estudiar la municipalització de serveis.
Accepta la seva responsabilitat, “passada, present i futura” amb la municipalització del 
servei, tot i no estant d’acord amb la mateixa.
Es mostra a favor de la creació d’una comissió d’estudi per tal d’avaluar el canvi de 
model d’aquest servei.
Assenyala també que no té la suficient informació per dir si la municipalització ha estat 
un èxit o no.

Sotmès l’assumpte a votació, la moció s’aprova amb 14 vots a favor (PSC, VA, DECIDE, 
V365, ERC i CiU) i 2 abstencions (VV).

VI.- PRECS i PREGUNTES

El  senyor  Jordi  Barón  (CiU)  pregunta  al  regidor  d’urbanisme sobre  els  criteris  de 
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contractació de les obres de la plaça Francisco Guisado.
De la  piscina,  demana informació  sobre  la  situació  de l’espai  de  gespa  tancat,  el 
nombre d’aforament d’enguany i el nombre de carnets que s’han fet.
Pel  que  fa  al  viatge  d’Agermanament  a  Amilly,  pregunta  el  motiu  de  manca  de 
representació institucional per part de l’equip de govern. En aquest sentit, considera 
que aquest any no s’ha estat a l’alçada amb l’intercanvi de regals protocol·laris. Posa 
de manifest també el descontent de la delegació,  “és una qüestió de simbolisme, no  
de pressupost” i  afegeix  que al  municipi  i  a  la  comarca hi  ha productes de molta 
qualitat.  Prega  al  govern,  que  per  properes  edicions,  es  tingui  en  compte  aquest 
aspecte.

En el  seu torn, la senyora Meritxell  Humbert  (ERC) assenyala que el  senyor Juan 
Manuel Cividanes va admetre l’existència de deficiències en el lliurament de l’obra de 
la piscina. Pregunta si s’ha fet un recull de totes aquestes deficiències i si s’han anat 
solucionant.
Respecte a la presentació dels capgrossos per part  de les escoles municipals,  vol 
saber perquè l’escola Joan Maragall no hi consta.
En relació als dos punts retirats de l’ordre del dia del ple, pregunta el motiu pel qual 
s’han retirat, tenint en compte concretament que la proposta del mercat ambulant era 
una millora pel funcionament del servei. 
Per  últim,  es dirigeix  a la  senyora  Alcaldessa assenyalant  que si  ella  els  demana 
respecte institucional, “jo també li demano, si us plau, que ens ho tingui a nosaltres”.

La  senyora  Vanesa  González  (V365)  demana  disculpes  pel  to  col·loquial  que  en 
ocasions pot utilitzar en el ple.
S’afegeix al prec que ha fet en la seva intervenció el senyor Barón respecte el viatge d’ 
l’Agermanament a Amilly. Demanen, si us plau, que “no embrutin la imatge de Vilanova 
del  Camí davant  les poblacions agermanades de Calcinaia  i  Amilly”.  Ressalta que 
Vilanova fa més de 20 anys que participa en aquest projecte, amb un acompanyament 
de més de 1.000 persones. I considera que amb aquesta actitud el govern ha tingut 
“un gest de menyspreu amb l’Agermanament”.
Pregunta  a  la  senyora  Imma  González  quin  ha  estat  el  procés  per  decidir  el 
repartiment  de  les  subvencions  d’enguany.  Es  queixa  de  que  no  han  rebut  cap 
informació d’aquest procés i que tampoc els han deixat participar. També volen saber 
perquè  s’ha  augmentat  l’import  a  totes  les  entitats  excepte  a  l’associació 
d’agermanament i al grup de sardanes.
Torna a reclamar un informe que van demanar al departament de RRHH per conèixer 
els canvis i les noves incorporacions de personal a l’Ajuntament. Precisa que aquesta 
setmana han entrat una instància per demanar novament aquesta informació.
Pregunta quan pensen fer el tancament econòmic de l’exercici 2017.
Per acabar, s’afegeix també a la pregunta que ha fet la senyora Humbert en relació a 
la retirada de dos punts de l’ordre del dia del ple.

Donat resposta a les preguntes dels regidors de l’oposició, en primer lloc intervé la 
senyora  Imma  González  (DECIDE)  justificant  la  seva  absència  al  viatge  d’Amilly 
perquè aquest cap de setmana estava treballant, atenent actes al municipi i a la seva 
família, “no soy Dios y no puedo estar en varios sitios a la vez”. Del regal protocol·lari, 
puntualitza  que  en  un  viatge  a  Calcinaia  van  rebre  com a  regal  una  ampolla  de 
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champagne i en aquest van creure oportú regalar vi. I diu al senyor Barón que potser 
l’hagués agradat regalar ametlles elaborades per ell, com ja va fer en un viatge.
Del  tema  dels  capgrossos,  diu  que  “no  permetré  que  utilitzin  les  entitats  per  
machacarme  políticament”. Fa esment del projecte d’Imaginary de ciutat, dels noms i 
apadrinaments  dels  diferents  capgrossos  i  de  la  seva  vinculació  a  les  diferents 
escoles.
Informa  a  la  senyora  Vanesa  González  sobre  el  procés  d’atorgament  de  les 
subvencions.  Recorda que en la convocatòria  de la  comissió, que es va crear per 
aquest assumpte, el senyor Luis Perea va excusar la seva absència i no va delegar en 
cap regidor. El senyor Jordi Barón no va excusar la seva absència. Explica també que 
aquest  any l’associació sardanista  ha rebut  menys quantitat  perquè s’ha beneficiat 
d’un altre subvenció paral·lela. 
A continuació, posa com a exemple la quantitat destinada en una entitat molt important 
del municipi que va passar de 2.000 € l’any 2012 a 3.700 € l’any 2018, “nosaltres hem 
apostat per les entitats”.
Puntualitza que l’agermanament no té subvenció sinó conveni. Justifica la reducció de 
200 € d’aquest any perquè es va fer una valoració del projecte i es va tenir en compte 
que l’any passat va viatjar una única persona de Vilanova a Amilly i que aquest any 
viatjaven 40 persones de Piera. En consideració, es va decidir que els vilanovins no 
havien de pagar aquest viatge. Assumeix també la seva responsabilitat com a regidora 
de cultura per aquesta gestió en concret.

El senyor Juan Manuel Cividanes (VV) explica al senyor Barón que la gestió de l’obra 
de la plaça Francisco Guisado creu que es va portar des d’Alcaldia. Diu que ell no va 
participar  en  les  reunions,  però  que  tot  i  així,  preguntarà  al  departament  de 
contractació sobre el  procés d’adjudicació i li contestarà.
Pel que fa a la consulta de l’espai de gespa de la piscina, assenyala que va fallar la  
plantació i es va posar gespa  tape.  Ha exigit que se li reclami a l’empresa per això 
però encara no s’ha fet. 
Assegura que s’ha fet una llista amb les deficiències de la piscina i que l’arquitecte 
municipal ha anat afegint altres. Es concretarà una reunió amb l’empresa per exigir les 
garanties.
De l’ordenança del mercat ambulant, considera que s’ha de fer unes gestions prèvies i 
consultar tant als comerciants del mercat fix com del mercat ambulant abans de portar 
el punt al ple.

Per la seva part, el senyor Camilo Grados (VA) informa que l’aforament de la piscina 
és de 550 persones. Si a finals del mes es soluciona la incidència amb l’espai de 
gespa tancat, es podria arribar a 760 persones. El nombre de carnets actual és de 
2.790 amb llista d’espera per part d’algunes famílies. I afegeix que l’any passat es va 
arribar a 2.300 carnets.

La senyora Alcaldessa demana disculpes a la senyora Meritxell Humbert per si no s’ha 
dirigit a ella correctament i assegura que “intento ser molt respectuosa”.
Respecte el  punt  retirat  de l’ordre del  dia del  ple sobre l’elecció del  Jutge de Pau 
explica  que  en  la  celebració  de  la  comissió  informativa,  quan  es  va  deliberar  la 
proposta,  no  hi  van  assistir  els  regidors  Juan  Manuel  Cividanes  i  Manuel  Ocaña 
perquè estaven de vacances. En conseqüència, per arribar a un consens més ampli, 
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també amb la participació dels grups de l’oposició, es va decidir deixar el punt per al 
ple de setembre. Puntualitza que estan en temps i forma i que l’elecció d’aquest Jutge 
de  Pau  els  representarà  al  municipi  per  als  propers  4  anys.  A diferència  d’altres 
edicions, ressalta que aquest any s’ha fet molta més publicitat i difusió i per aquest 
motiu s’han presentat molts més candidats.
Amb referència a l’informe sol·licitat de RRHH sobre els llocs de treball, subratlla que 
tenia entès que la senyora Vanesa González havia vingut a una reunió al departament 
de RRHH i l’havien explicat. Afegeix que té constància que la setmana passada va 
presentar una instància demanant aquesta informació i li diu que se li enviarà l’informe 
per escrit.
En relació amb el tancament econòmic explica que la interventora titular està de baixa 
de maternitat però que tot i així es troben en temps i forma de la seva presentació.
Finalment detalla les preguntes que han quedat pendent de respondre; l’informe de 
RRHH, la consulta de la remodelació de la plaça Francisco Guisado, el llistat de les 
deficiències de la piscina i el tancament econòmic del 2017.

En el seu torn de replica, el senyor Jordi Barón rectifica que sí que es va excusar de la 
seva  absència  en  la  celebració  de  la  comissió  de  valoració  de  les  subvencions i  
puntualitza que va haver-hi un problema informàtic de l’aplicatiu.
Justifica que el tancament de l’exercici 2016 es va presentar tard degut a un problema 
informàtic de la Diputació de Barcelona que va ser genèric a tots els ajuntaments.

La senyora Meritxell Humbert demana el llistat de les deficiències de la piscina perquè 
així els membres de l’oposició puguin fer seguiment. 
Torna a preguntar com funciona el tema de l’aforament de la piscina assenyalant que 
amb la informació que ha donat el govern no ha quedat gaire clar.
Diu a la senyora Imma González que tampoc ha entès les explicacions que li ha donat 
sobre la consulta que havia fet de la presentació dels capgrossos en el nou imaginary 
festiu de municipi i concretament, la no participació de l’escola Joan Maragall.
Fa esment també al fet de convidar únicament als senyors Luis Perea i Jordi Barón a 
la comissió de valoració de les subvencions i, mostra a la senyora Imma González la 
seva més ferma disconformitat.

A continuació,  intervé  la  senyora  Vanesa  González  dirigint-se  a  la  senyora  Imma 
González considerant que no ha de donar explicacions de la seva agenda personal, 
només han preguntat perquè no hi  va haver representació del  govern en el  viatge 
d’agermanament a Amilly. Ressalta també que si ella no podia assistir, ho podria haver 
delegat.  En la  mateixa  línia,  li  recorda  que la  supervisió  dels  regals  protocol·laris, 
concretament en aquesta representació institucional, és de la regidora de cultura i no 
de les tècniques municipals. Posa de relleu l’assistència del senyor Jordi  Barón en 
aquest viatge a Amilly.
Explica que antigament l’agermanament depenia directament de l’Ajuntament però que 
posteriorment es va crear una entitat, gràcies a l’associació d’uns veïns involucrats en 
aquest projecte.
Pel  que fa  al  tema de les subvencions a  les entitats,  recorda  a la  senyora  Imma 
González que la publicació d’aquesta informació sempre s’ha fet perquè és obligatòria. 
Li recrimina també que com a regidora de cultura pren les decisions com ella vol.
De l’obra de la plaça Francisco Guisado, assenyala que quan va entrar el nou govern 
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va decidir canviar el projecte inicial. En aquest sentit i, tenint en compte que el senyor 
Juan Manuel Cividanes ha dit que no havia participat en aquest procés, pregunta a la 
senyora Alcaldessa el criteri que es va seguir per convidar a tres empreses i, el perquè 
finalment es va escollir a la mateixa empresa que prèviament van haver d’indemnitzar.
De la piscina, argumenta que “haurien d’haver mantingut el projecte inicial” i així l’obra 
s’hagués acabat al febrer i no al juny. Destaca també les tres pròrrogues que s’han 
hagut  de fer,  amb tantes presses i,  considera que s’hauran de fer  reclamacions a 
l’empresa. Demana també el cost de la gespa i fa esment al cobrament del lloguer de 
les hamaques que subratlla, no és correcte perquè la taxa no s’ha aprovat prèviament.
Per últim, recorda que sempre s’ha fet publicitat amb l’elecció del Jutge de Pau perquè 
és obligatori anunciar-ho. 

La senyora Alcaldessa explica a la senyora Vanesa González que els criteris que es 
van seguir per convidar a les empreses a participar en l’obra de la plaça Francisco 
Guisado,  van  ser  criteris  tècnics  i  no  polítics.  Li  recorda  també que  amb l’estalvi  
aconseguit en aquesta obra han pogut fer dos places al municipi; la remodelació de la 
plaça Francisco Guisado i la plaça del Mercat.
I dels quatre candidats a Jutges de Pau justifica que són del seu entorn perquè són 
veïns de Vilanova del Camí.

I no havent més assumptes a tractar, la Presidència aixeca la sessió a les 22:44 hores, 
lliurant-se la present acta, que com a Secretària, CERTIFICO.   

L’Alcaldessa La Secretària Accidental

Vilanova del Camí, document signat electrònicament al marge
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